

Huaxia South Chinese School Weekly News

June 11, 2015

华夏中文学校的同学们和家长们，你们好！

这星期六（六月十三日）是学校最后一天了。我们的毕业典礼是从两点正开始，四点半结束。学校一点半上半节课。儿童和成人文化课取消。学校大门十二点半开，要排练的同学和家长可提前到校。让我们好好地欢聚在一起，纪念这个里程碑的日子。

上个星期六我们 **BBQ** 活动很成功。大力感谢家长会的成功组织和操办，也非常感谢志愿帮忙的家长们。同学和家长们玩儿得不亦乐乎。画龙点睛的又是我们的李颜家的冰激凌，醇美芬芳，落牙缤纷！

为了这次毕业典礼，我们的副校长王剑卫和黄舒泳花了极大的功夫，家长会也大力支持和奉献，以及毕业班的老师们辛勤地工作。在此向他们表示最大的敬意和感谢！

我们的毕业生在老师们的孜孜不倦的指导下，取得了非常好的成绩。当然，我们所有老师的贡献都深深地植入在这些成绩里。以下是我们优秀毕业生名单：

林罗郎	Roland Lin
蔡安娜	Anna Cai
张师卿	Sophie Shiqing Zhang
高俊美	Sebrina Gao
孙千芳	Linda Sun
曹文萱	Annie Cao
刘駒	Gloria Liu
章叙有	Allen Zhang
施鸣洲	Edward Shi
陈加杨	Alvin Chen
陈倩雯	Arwen Chen
黄山	Victoria Vought
骆鉴西	Jessie Luo

下学期的注册这个月底开始，系统正在更新，请大家静心等待。下学期我们会引进新方法鼓励学生学习中文，引起他们的兴趣。我们也需要家长的投入，你们可能会发现你们的孩子为你们骄傲。请家长们一定珍惜这些机会。

为了方便大家办理中国签证，旅行社的人会在这星期下午 1: 30PM---2:30PM 在 Cafeteria 取护照。

家里有大孩子的家长请注意下面的广告：

中美精英教育中心 6/20 日周六下午 2:00pm -3:00pm

地址：281 State Rt. 79

Morganville, NJ 07751

免费申请大学小型讲座

帮助您进入理想的大学，梦想成真

主讲人： Larry Winter Former College Counselor at NJ#1 Bio Technology High School

特邀嘉宾： Betty Liu 宾州大学华顿商学院毕业生。

名额有限，请有高中生的家长报名。

微信号： KathyUSA

请填写表。

<http://goo.gl/forms/QJ10cPQqGo>

就这些了！祝大家暑期愉快！下学期见！

十年寒窗尽，万里鹏程翔。

易成

华夏中文学校南部分校

二〇一五年六月十一日

Hello Huaxia Students and Parents,

This Saturday (06/13) is our last school day for this semester. We will have a graduate ceremony and celebration. The ceremony starts at 2:00pm, and finish at 4:30pm. All culture classes will be cancelled. And we only have a half-hour session starting from 1:30pm. Welcome to our Chinese school. Let's have fun.

Last week we have a very successful BBQ. PTAs have done a great job! We also greatly appreciate those volunteers who served us. The most exciting moment is the ice-cream time. Great thanks to our Li Yan's family!

Our Vice Principals, Jason Wang and Connie Mo, have been working so hard on preparing this graduate ceremony. Great thanks to them! PTAs have also done a lot of work, too! I am so proud of our parents! We also thank our teachers who have worked so hard to teach our graduate classes that we have achieved so much. Also all other teachers' contributions are deeply planted in this achievement. The lists below are the elite students from graduate classes.

林罗郎	Roland Lin
蔡安娜	Anna Cai
张师卿	Sophie Shiqing Zhang
高俊美	Sebrina Gao
孙千芳	Linda Sun
曹文萱	Annie Cao
刘駒	Gloria Liu
章叙有	Allen Zhang
施鸣洲	Edward Shi
陈加杨	Alvin Chen
陈倩雯	Arwen Chen
黄山	Victoria Vought
骆鉴西	Jessie Luo

We will start the registration at the end of this month. Our system is in the upgrade. We will introduce new methods to improve our teaching and try to let our students get interested. We also need the parents' involvement. You may find your kids feel so proud of you. Please take advantage of this opportunity.

We will have a travel agent coming this weekend 06/13 again, to hand back your passports. The time is 1:30pm to 2:30pm.

That's all for today.

Thanks.

Cheng Yi

Huaxia South Chinese School

06/11/2015